
     Augustenborg 22.01.2023 
 
Bestyrelsen for Augustenborg Sejl Klub ønsker Formand Lars Baumann og bestyrelsesmedlemmerne tillykke 
med valget i Bådelauget. 
Den fremtidige havn i Augustenborg er nok det visuelle største projekt i Genetablering af Hertugernes 
Augustenborg, Da det er det første indtryk fremtidige gæster og turister får når de kommer til byen. 
 
Derfor ser ASK bestyrelse også frem til et godt samarbejde om dette spændende projekt i fællesskab med 
hele Bådelaugets bestyrelse. 
Nu er havnen jo ikke kun for gæster og turister. Det er derfor vigtigt for ”vandklubberne” på havnen, at der 
bliver plads til alle og alle kan se de fantastiske nye muligheder som kommer med den nye havn. 
  
  
FB opslag den 12.1.2023: 
Ny formand på havnen! 
Den nye formand for Augustenborg Bådelaug hedder fremover Lars Baumann, det står fast efter 

Generalforsamlingen tirsdag aften. 
Lars trækker omgående i arbejdstøjet, da han sammen med resten af bestyrelsen står overfor store 

projekter i forbindelse med den fremtidige Augustenborg Havn. Havnen spiller også en rolle i 

Masterplanen for Genetablering af Hertugernes Augustenborg. 
"Jeg vil arbejde for, at Augustenborg Bådelaug bliver en aktiv medspiller i projektet, og at mine 

medlemmer fremover får de bedste vilkår på havnen", siger den nye formand Lars Baumann. 
  
  
Venlig hilsen  
 
Steffan Stuhr Petersen  
Formand ASK 
 

 


